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R o k o v a n i e 

 
1.) Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Peter Šrámek. Privítal prítomných. Po 

kontrole prezenčnej listiny skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné (prítomných 9 

poslancov obecného zastupiteľstva). 

Poslanci mali v písomných podkladoch k dispozícii program rokovania (pozvánka je prílohou 

č. 1 tejto zápisnice).  

 

 

2.) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Za zapisovateľa určujem: Ing. Danielu Višňovú, pracovníčku OcÚ  

Za overovateľov určujem: Ing. Pavla Havrana, Mgr. Andreu Bíňovskú 

Za návrhovú komisiu určujem: Ing. Radomíra Havrana, MUDr. Ivetu Ďurovskú 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 65/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje členov návrhovej komisie Ing. Radomíra 

Havrana, MUDr. Ivetu Ďurovskú. 

 

 

 

3. Schválenie programu rokovania  
 

Starosta obce otvoril rozpravu k návrhu programu rokovania.  

Prebehlo hlasovanie o programe 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 66/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva. 
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4. Kontrola plnenia uznesení od ostatného zasadnutia OZ 
Správu o kontrole plnenia uznesení od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva predniesol 

hlavný kontrolór obce Ing. Milan Obický. Starosta obce otvorila k danému bodu rozpravu, 

neboli podané pripomienky.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 67/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení od ostatného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

 

5. Správa o činnosti komisií pri obecnom zastupiteľstve od ostatného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva 
 

Správu o činnosti komisií predniesli predsedovia jednotlivých komisií. Starosta obce otvoril 

k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 Uznesenie č. 68/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie informáciu o činnosti komisií pri obecnom 

zastupiteľstve od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva  

 

 

6. Informácia o činnosti obecnej rady od ostatného zasadnutia OZ 
 

Informáciu o činnosti obecnej rady predniesol člen obecnej rady poslanec Ing. Pavel Havran.  

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 
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Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská,, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, , Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Erika Brezánska, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 69/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie informáciu o činnosti obecnej rady od  

ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

7. Informácia o činnosti obce od ostatného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva 
 

Informáciu o činnosti obce predniesol starosta obce. 

Registrovaný sociálny podnik 

• Asistencia pri opilovaní drevín 

• Hrabanie lístia 

• Upratovanie – kostol, ZS, OcÚ, ZD, archív, cintorín 

• Údržba budov – opravy, poruchy  

• Príprava na odvoz elektroodpadu a papiera na ZD 

• Čistota a údržba obce 

• Upratovanie obecných budov 

• Vypratávanie ZS  - havarijný stav 

• Sťahovanie CO skladu – havarijný stav 

• Sťahovanie kancelárie OcÚ 

• Zimná údržba 

• Práce s Ivecom, nakládka, vykládka, prestoje 

• Vykladanie soli 

• Čistenie vpustí a jarkov 

• Vybavovanie objednávok od občanov 

 

Školská bytovka 
• Montáž elektromerov 

 

Príprava podkladov 

a konzultácie k SP a podaniu 

žiadosti 

• Monitorovacie správy k projektom 

• Výročné monitorovacie správy 

• Žiadosti o platbu 

Projekty 

• Ukončená kontrola VO projektu  MATERSKÁ ŠKOLA 

V OBCI RYBNÍK – ROZŠÍRENIE KAPACÍT, 

PRÍSTAVBA A NADSTAVBA 

o Vypracovanie zmluvnej dokumentácie 

k stavebnému dozoru 

o Výzva zhotoviteľa na prevzatie staveniska 

• Vodozádržné opatrenia v intraviálne obci Rybník 

o  Výročná monitorovacia správa 
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o  rokovanie so SAŽP – p. Kolesárová 

• Výsadba stromov z projektu od SAŽP 

• Výsadba stromov projekt Nadácia ZSE 

Opatrovateľská služba 
• Príprava podkladov k výročnej monitorovacej správe, 

monitorovacej správe a prípravy k zálohovým platbám 

 

Verejné osvetlenie 

• Oprava VO, odpojenie vianočných prvkov, oprava 

poškodeného stĺpa verejného osvetlenia 

• Oprava a výmena rozhlasu  

Kultúra, šport 

• Obecný rozhlas – relácie 

• Silvestrovská zábava 

• Fašiangový pingpongový turnaj 

• Príprava fašiangový sprievod a obecná zabíjačka,  

• Fašiangová batôžková zábava 

• Príprava MDŽ 

Rokovania 

• IBV Jarmočná 

• Tatravagónka 

• ZVAK 

• Akadémia Mateja Tótha 

• Právne poradenstvo pre občanov 

• MAS Tekov-Hont 

• FPU 

• Farnosť Rybník 

• Krovári – rokovanie ohľadom havarijného stavu 

prístrešku v parku 

• Stretnutie starostov s predstaviteľmi PZ SR 

• Rokovanie so zástupcami Projektov Európskych 

spoločenstiev 

• Stretnutie so županom NSK 

• Stretnutie starostov a primátorov ZMOS 

• Rokovanie k projektu Zberný dvor 

Pripravované aktivity 

• Pokračovanie v mimoriadnych zberoch 

• Burza nepotrebného nábytku v dobrom stave 

• Spolupráca s Krivínom vedomostný kvíz 

• Veľkonočná pátračka – pre deti 

• Súťaž vo varení kotlíkových špecialít 

• Majáles 

• Stavanie mája 

• Veľkonočná výzdoba v obci  

• Kladenie vencov 

• Vybudovanie nového chodníka na cintoríne + údržba 

 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 
 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, , Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Erika Brezánska, Ing. Michaela 
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Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 70/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie informáciu o činnosti obce od ostatného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

8. Správa o hospodárení obce 
Správu o hospodárení obce a jednotlivé podklady mali poslanci v pracovných materiáloch. 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran,  Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Erika Brezánska, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 71/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie správu o hospodárení obce. 

 

9. A 10. Správa o činnosti HK a Správa HK o sťažnostiach a petíciách 
 

Správu o činnosti HK a Správu HK o sťažnostiach a petíciách predniesol hlavný kontrolór 

obce. 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská,, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, , Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Erika Brezánska, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 72/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie správu o činnosti hlavného kontrolóra za 

rok 2022. 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  
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˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská,, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, , Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Erika Brezánska, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 73/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie správu o sťažnostiach a petíciách za rok 

2022. 

 

 

11.  Návrh dotácií z rozpočtu obce pre miestne organizácie 
Poslancom boli v materiáloch zaslané žiadosti o dotácie z rozpočtu. 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu. 

Poslanci sa zhodli, že je potrebné jednotlivé žiadosti o dotácie prerokovať v komisiách a návrhy 

predložiť na najbližšom obecnom zastupiteľstve. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská,, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, , Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Erika Brezánska, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 74/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku odporúča prerokovať jednotlivé žiadosti o dotáciách 

v komisiách  a návrhy predložiť na najbližšom obecnom zastupiteľstve. 

 

12.  Prerokovanie zmlúv o prenájme nebytových priestorov 
 

Starosta informoval, že sa jedná o priestory v budove kaštieľa. V materiáloch mali poslanci 

predložené žiadosti od záujemcov, ktorí chcú priestory v kaštieli naďalej využívať a aj nová 

žiadosť o vytvorenie expozície Klubu vojnovej histórie Slovenská brána v podkroví.  

 

19:42 prišla p. Gremanová 

 

Starosta ďalej informoval, že priestory, ktoré mal v prenájme OZ Spirit je potrebné 

rekonštruovať a až následne sa bude rozhodovať o ich využití.   

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu.  

 

Poslanci navrhli, aby sa schválili nájomcovia a následne na ďalšom OZ bude predložený návrh 

zmluvy pre jednotlivých nájomcov. Tento návrh zmluvy bude prerokovaný OZ. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Bolo prijaté nasledovné: 
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Uznesenie č. 75/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  

1. schvaľuje nájom nebytových priestorov v budove bývalého archívu podľa osobitého 

zreteľa v zmysle uznesenia č. 63/2/2023 pre nasledovných žiadateľov: 

a) Jozef Havran – miestnosť č. 4 Hlasovanie: 6/2 Havran P., 

Harmady/1 Bíňovská 

b) MO MS Rybník – miestnosť č. 106 Hlasovanie: 9/0/0 

c) OZ Entropia – miestnosť č.109 Hlasovanie: 6/2 Havran P. Kováč 

P./1 Bíňovská 

d) Marian Havran – miestnosť č. 10, 11, 12, 13 Hlasovanie: 9/0/0 

e) Vinohradnícky spolok Rybník – miestnosť č. 6 a 7 Hlasovanie: 9/0/0 

f) Milan Švec – Švecband – miestnosť č. 104 a 103 Hlasovanie: 9/0/0 

g) Klub vojenskej histórie Slovenská brána, o.z. – podkrovie   Hlasovanie: 9/0/0 

 

2. Obecné zastupiteľstvo v Rybníku poveruje obecný úrad vypracovať nové nájomné 

zmluvy platné od schválenia a účinnosti od zverejnenia zmluvy do 31.12.2023. Návrhy 

zmlúv predloží obecný úrad na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie: 9/0/0 

3. Obecné zastupiteľstvo v Rybníku neschvaľuje žiadosť o nájom MO MS Rybník na 

miestnosť č. 107 a 108 z dôvodu, že obec plánuje rekonštrukciu týchto priestorov. 

Hlasovanie: 9/0/0 

 

Poslanec P. Havran navrhol v čase 20:17 dať slovo p. riaditeľke ZŠ s MŠ Rybník aby 

predniesla správu na prerokovanie predložených bodov tohto OZ. 

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská,, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, , Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Erika Brezánska, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 76/3/2023 

Poslanec obecného zastupiteľstva P. Havran navrhol v čase o 20:17 dať slovo p. riaditeľke ZŠ 

s MŠ Rybník – prerokovanie predložených bodov tohto OZ sa logicky posúva.  

 

Starosta vyzval p. riaditeľku školy Gremanovú aby predniesla informáciu o hospodárení školy.  

p. Gremanová predniesla správu o hospodárení školy a zároveň informovala o chode školy 

poslancov OZ. 

 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky. 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 
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JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská,, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Erika Brezánska, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 77/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie informáciu o hospodárení Základnej školy 

s materskou školou v Rybníku. 

 

13. Prerokovanie odpredaja pozemkov 
K daným pozemkom, ktoré boli prerokované na predchádzajúcom zastupiteľstve boli vyvesené 

v dostatočnom časovom predstihu zámery odpredaja. Na tomto obecnom zastupiteľstve je 

potrebné stanoviť cenu odpredaja za m2. 
Starosta otvoril k danému bodu rozpravu.  

Poslanci sa zhodli, že je potrebné doplniť náležitosti podľa predpisu Okresného úradu – 

katastrálny odbor a zároveň prerokovať na komisii.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská,, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran,  Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Erika Brezánska, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 78/3/2023 

Poslanec R. Havran navrhol presunúť schvaľovanie odpredaja požadovaných pozemkov na 

najbližšie zastupiteľstvo a doplnenie parcelných čísiel a geometrických plánov, ktoré požaduje 

pri prepise Okresný úrad katastrálny odbor. 

 

 

 

14. Rôzne  

 

a) Prerokovanie sponzorských zmlúv 

 

Starosta informoval, že sa jedná o prijatie sponzorských a finančných darov. Obec z dôvodu 

lepšieho využitia priestorov zabezpečila úpravu vnútorných priestorov pre kuchynku a možné 

jednania komisií a menších skupín.  

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 
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Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 79/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje prijatie finančných a hmotných darov podľa 

predložených návrhov sponzorských zmlúv  a darovacích zmlúv a poveruje starostu podpisom 

zmlúv. 

 

 

b) Žiadosť o odkúpenie nehnuteľného majetku obce Rybník z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa 

 

Starosta informoval , že dňa 21.12.2022 nám bola doručená žiadosť o odkúpenie nehnuteľného 

majetku obce Rybník z dôvodu hodného osobitného zreteľa . Jedná sa o odkúpenie časti 

nehnuteľného majetku – pozemku parcela registra „E“ parc. č. 524/6 o výmere 4 ha a 3930 m2, 

druh pozemku ostatná plocha, katastrálne územie Rybník, obec Rybník, okres Levice, ktorý je 

zapísaný na liste vlastníctva č. 2094, vedenom OÚ Levice, katastrálnym odborom. Bol 

vypracovaný GP Ing. Dávidom Duchoňom č. 194/2022 úradne overený Okresným úradom 

Levice č. G1-1173/2022 zo dňa 29.09.2022, pričom z pozemku parc. č. 524/6, k.ú. Rybník žiada 

odkúpiť sumárne 100 m2, tak ako je uvedené vo výkaze výmer GP, t.j. parc. č. 524/28 o výmere 

71 m2 a 524/29 o výmere 29 m2. 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/6 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 80/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje zámer odpredaja spôsobom osobitého zreteľa. 

Jedná sa o odkúpenie časti nehnuteľného majetku – pozemku parcela registra „E“ parc. č. 524/6 

o výmere 4 ha a 3930 m2, druh pozemku ostatná plocha, katastrálne územie Rybník, obec 

Rybník, okres Levice, ktorý je zapísaný na liste vlastníctva č. 2094, vedenom OÚ Levice, 

katastrálnym odborom. Ako podklad pre odkúpenie pozemkov bol vypracovaný GP Ing. 

Dávidom Duchoňom č. 194/2022 úradne overený Okresným úradom Levice č. G1-1173/2022 

zo dňa 29.09.2022 Ing. Igorom Kopanicom, pričom z pozemku parc. č. 524/6, k.ú. Rybník žiada 

odkúpiť sumárne 100 m2, tak ako je uvedené vo výkaze výmer GP, t.j. parc. č. 524/28 o výmere 

71 m2 a 524/29 o výmere 29 m2. Osobitý zreteľ: pozemok sa nachádza v blízkosti parciel vo 

vlastníctve žiadateľa a obec ich nebude využívať. 
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c) Žiadosť o úpravu obecného pozemku – J. Havran a D. Havranová. 
Informáciu o žiadosti predložil poslanec R. Havran. Informoval, že sa jedná o úpravu obecného 

majetku. 

Ďalej informoval, že dňa 13.02.2023 na zasadnutí komisii VÝSTAVBY a ŽIVOTNÉHO 

PROSTREDIA , kde bolo prítomných 6 členov (vrátane predsedu komisie Ing. R. Havrana), 

zapisovateľka (A. Krištofová )a pán starosta sa prejednávala žiadosť p. Jána Havrana a p. D. 

Havranovej o povolenie úpravy obecného pozemku. P. Havran s p. D. Havranovou žiadajú o 

súhlas s úpravou pozemku parcely registra ,,C“ č. p. 40/5 vedenej na LV č. 1 v KÚ Rybník ako 

zastavanú plochu a nádvorie, so spôsobom využívania ako pozemok, na ktorom je postavená 

inžinierska stavba – cestná, miestna a účelová komunikácia, lesná cesta, poľná cesta, chodník, 

nekryté parkovisko a ich súčasti, o celkovej výmere 177 m2 a je vedená ako vlastníctvo Obce 

Rybník. Po udelení súhlasu bude na pozemku zriadená prístupová komunikácia so spevneným 

povrchom z kameniva. Uvedená komunikácia by slúžila ako prístupová komunikácia pre 

osobné motorové vozidlá k pozemku vo vlastníctve žiadateľov a rovnako aj vlastníkom 

okolitých parciel susediacich s touto komunikáciou. Žiadatelia zároveň uvádzajú, že spomenuté 

úpravy by realizovali na vlastné náklady.  

Komisia navrhuje vyhovieť žiadosti ak budú dodržané nasledovné body:  

1. Žiadatelia predložia projektový návrh akým spôsobom dôjde k úprave pozemku (s presnou 

definíciu materiálov, s ktorými sa bude pracovať)  

2. Žiadatelia na vlastné náklady zrealizujú vytýčenie územia aj kompletnú realizáciu úpravy 3. 

Žiadatelia si v budúcnosti nebudú nárokovať financie vynaložené na úpravu pozemku a miestna 

komunikácia bude vždy výhradne majetkom obce, bez nároku na predkupné právo. 

 

 
21:57 Poslanec Erik Kúdela navrhol predĺženie OZ po 22:00 hod. 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 81/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje rokovanie OZ po 22:00 hod.  

 

 

 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu. 

Poslanci navrhli aby žiadatelia predložili projektový návrh akým spôsobom dôjde k úprave 

pozemku (rez cesty, s presnou definíciou materiálov, s ktorými sa bude pracovať, mechanizmy 

a pod.) pre účel posúdenia žiadosti.  

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 
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Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 82/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie  žiadosť pána J. Havrana a D. Havranovej 

o úpravu obecného pozemku parcely registra „C“ č.p. 40/5 vedenej na LV č. 1 k.ú. Rybník a 

požaduje predloženie projektového návrhu akým spôsobom dôjde k úprave pozemku (rez cesty, 

s presnou definíciou materiálov, s ktorými sa bude pracovať, mechanizmy a pod.). Žiadatelia 

na vlastné náklady zrealizujú vytýčenie územia aj kompletnú realizáciu úpravy. Žiadatelia si v 

budúcnosti nebudú nárokovať financie vynaložené na úpravu pozemku a miestna komunikácia 

bude vždy výhradne majetkom obce, bez nároku na predkupné právo a zároveň je potrebné 

dodržať stavebný zákon. 

 

d) Žiadosť o vyňatie poľnohospodárskej pôdy pod viničným domom – 

Jarmila Švecová 
 

Starosta informoval, že sa jedná o viničný domček postavený na parc. č. 835/19, ktorý si 

majiteľka dáva do právneho stavu, nakoľko uvedená stavba bola postavená na pozemku cirkvi. 

Majiteľka odkúpila pozemok pod stavbou a  k jeho zápisu do katastra potrebuje súhlas 

obecného zastupiteľstva k vyňatiu z poľnohospodárskej pôdy. 

 

Poslanci zhodnotili, že je potrebné doložiť platný geometrický plán a splnomocnenie majiteľa 

príp. kúpnu zmluvu pre účel posúdenia žiadosti. 

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 83/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie žiadosť p. Švecovej o vyňatie 

poľnohospodárskej pôdy pod viničným domom v Rybníku č. d. 729, vo výmere 71 m2 parc. č. 

835/19 a žiada doplniť geometrický plán a splnomocnenie majiteľa príp. kúpnu zmluvu pre účel 

posúdenia žiadosti. 

 

e) Plán podujatí na rok 2023 

Plán podujatí mali poslanci priložený v materiáloch na rokovanie OZ. 
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Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky. 
 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 84/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje plán podujatí na rok 2023. 

 

f) Informácie o hospodárení školy 
Prerokované po bode 12.  

 

 

g) Žiadosti ZŠ s MŠ Rybník o vykrytie finančných prostriedkov 
Jedná sa o žiadosť ZŠ s MŠ na vykrytie finančných prostriedkov na úhradu dopravy na výlety 

pre žiakov za reprezentáciu školy v divadelnom súbore Žabka a pre žiakov, ktorí reprezentovali 

školu na olympiádach, súťažiach alebo vystupovali v programoch a šírili tak dobré meno obce.  

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu.  

Poslanec P. Havran navrhol aby dané žiadosti boli prerokované finančnou komisiou a komisiou 

kultúry, školstva a športu. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

 
Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 85/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie žiadosti a oznámenie ZŠ s MŠ Rybník 

a odporúča prerokovať finančnou komisiou. 

 

h) Prerokovanie žiadostí Farnosť Rybník 
Jedná sa o žiadosť cirkvi v prvom prípade o predaj časti Zemianskej ulice o výmere 827 m2 

z dôvodu, že cirkev to nevyužíva. V druhom prípade zákaz prejazdu všetkých automobilov 

z dôvodu narúšania statiky farskej budovy.  

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu. 
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Poslanci navrhli, aby starosta prerokoval s Rímskokatolíckou cirkvou cenu a spôsob predaja 

a taktiež pri druhej žiadosti prerokovanie žiadosti s príslušným DI OR PZ LV SR. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

 
Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 86/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  

a) berie na vedomie odkúpenie časti Zemianskej ulice o výmere 827 m2 , parcela slúži ako 

verejná obecná komunikácia.  

b) poveruje obecný úrad na jednanie s Rímskokatolíckou cirkvou o cene a spôsobe predaja 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

 
Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 87/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  

a) berie na vedomie žiadosť na zákaz prejazdu všetkých automobilov na par. C-KN číslo 489/4 

o výmere 321 m2  

b) poveruje obecný úrad na prerokovanie žiadosti na príslušnom DI OR PZ LV SR 

 

i) Prerokovanie zmluvy so stavebným dozorom 
 

Starosta informoval, že sa jedná o zmluvu na stavebný dozor k projektu MŠ. Ďalej informoval, 

že bol vyzvaný zhotoviteľ na prevzatie staveniska. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 
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Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

 

Uznesenie č. 88/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje zmluvu o stavebnom dozore k projektu MŠ 

Rybník a poveruje starostu obce podpisom zmluvy.  

 

15. Interpelácie  
Neboli prijaté. 

 

16. Diskusia 

 
Poslankyňa Hradileková sa informovala ohľadom ťahania župy ako to je či by sme nemohli 

vyvážať do Starého Tekova. A požiadal starostu aby sa informoval na ZVAKU aké sú 

možnosti vývozu odpadových vôd, kam môžeme vyvážať.  

 

Poslanec Harmady upozornil na prepadliny pri OcÚ a na Záhradnej ulici, či je možné to 

zahrnúť do opravy ciest.  

 

Poslankyňa Hradileková poznamenala ešte zlý stav chodníku medzi Železničnou ulicou 

a Záhradnou ulicou, ktorý sa rozpadá, že do budúcna by bolo dobré zahrnúť do opráv aj tento 

úsek.  

 

Starosta odpovedal, že v rozpočte nie je na tento rok nie sú vyčlenené finančné prostriedky na 

opravy ciest.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

 
Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková, Peter Kováč, Ing. 

Erik Kúdela 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

 

 

Uznesenie č. 89/3/2023 
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Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie diskusné príspevky tak ako boli 

prednesené.  

 

 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť. 

 

 

Peter Šrámek, starosta obce                                     ................................... 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Pavel Havran       ..................................... 

 

 

Mgr. Andrea Bíňovská     .................................... 

 

Zapisovateľ: 

Ing. Daniela Višňová                                      .................................... 

 

 

 

 

 


